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Kérdés

Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

"Miért ítélték meg, ha nem volt szabályos az igénylés, ha meg szabályos volt, miért követelik
vissza?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvá n
oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, szíveskedjék tájékoztatni az Útravaló program kapcsán kialakult visszás helyzetrő l .
Mint a sajtóban napvilágot látott már megítélt, kifizetett támogatásokat követelnek vissza a
kedvezményezetteken.

Ha támogatások megítélése nem volt szabályos, személy szerint kit/kiket terhel ezért a
felelősség, és mekkora összeget fizettek ki szabálytalanul ?

Ha támogatások megítélése szabályos volt, személy szerint kit/kiket terhel azért a felelősség,
hogy a kifizetéséeket visszakövetelik, és ezek teljes összege hány forint ?

Hány diákot zárnak ki az Útravaló programból a keretösszeg csökkentése miatt? Mi les z
ennek az elve, és mi lesz a pályázati támogatásból kirekesztettek sorsa? Ha egyet sem zárnak
ki, mi lesz az éves ösztöndíjuk fedezete ?

A sajtó szerint nem kaptak választ a tárcától a program helyzetét érintő alapvető kérdésekre.
Miként értelmezi Ön a tájékoztatással kapcsolatos kötelezettségét ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2010 . március 25 .
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